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Verslag bijeenkomst Bewonerscomité Heimolen 
 
 

Datum  : 6 mei 2023 
Aanwezig : Gerard, Jac, Herman, Jolanthe, Stefan en Chris 
Afwezig : Han en Sylvia   
 
Opening 
De voorzitter, Gerard, opent de vergadering.  
Han en Sylvia hebben zich afgemeld. 
 

1. Vastelling verslag vorige vergadering 
Verkeer en landbouwroute: laatste zin in tweede alinea aanpassen: Gerard merkt op….factor 
is. Algemeen houden en geen namen noemen. Chris neemt dit op met Sylvia.  
Het verslag is ongewijzigd vastgesteld.  
 

2. Benoeming secretaris 
Chris is benoemd als secretaris. 
 

3. Evaluatie informatieavond 
Geluidsinstallatie doet het weer. De versterker was opgeblazen. Programma was voldoende. 
Opkomst was geweldig. De reactie van Gerard op een bewoner van de Antwerpsestraatweg 
kwam wat ongelukkig over, omdat het leek alsof het alleen om de Heimolen ging. Dit was 
niet de bedoeling, want alleen dat punt ging over de Heimolen en de bewoner begon over 
de Antwerpsestraatweg. Gerard beaamt dat het wat ongelukkig overkwam en zal nog 
contact met de bewoner opnemen. 
De locatie bij Stefan op de camping heeft ervoor gezorgd dat de horecalocatie nu bij veel 
buurtbewoners bekend is. De locatie is zeer geschikt voor dit soort gelegenheden. 
 

4. Voorbereiding rondgang met wethouder Verroen 
Een bewoner van de Heimolen en de eigenaar van de kaasboerderij hebben bericht graag 
aan te sluiten bij de rondgang. De wethouder wilde op een scootmobiel, dit wordt geregeld.  
Verzamelen bij Uit en Thuis. Vanuit het buurtcomité sluiten Herman, Jolanthe, Jac en Stefan 
en Gerard aan als hij niet op vakantie is. Jac zal het coördineren. Stefan kan misschien een 
treintje regelen. Gerard zal de bewoners die meewillen informeren. 
 

5. Overleg met Stichting AED Bergen op Zoom 
Gerard heeft contact gehad met de voorzitter van de stichting. Maandag 8 mei aanstaande 
afgesproken bij de Goudbaard. Jolanthe gaat mee. De coördinatie, het beheer, de kosten en 
de opleiding zullen besproken worden. De locaties zijn bij Nieuwebaan en bij Jolanthe, 
Heimolen 45a. Locatie Zandven is vervallen.  
 

6. Situatie plofterrein EOD 
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Jac heeft de brief verzonden. Een bewoner van de Huijbergsebaan heeft een overleg gehad 
met de burgemeester en die zei dat de locatie niet meer gebruikt gaat worden. Een 
schriftelijke bevestiging is daarvan nog niet ontvangen.  
 

7. Participatie visie buitengebied Bergen op Zoom 
Op 11 mei aanstaande is er een bijeenkomst over de visie. De opmerking kwam waarom het 
buurtcomité geen reactie heeft gegeven. Individueel zijn wel reacties gegeven door 
comitéleden. Gerard vraagt of leden interesse hebben om te gaan, want hij is verhinderd.  
Stefan en Chris kijken of ze kunnen gaan.   
 

8. Rondvraag 
Het tunneltje bij de Zuidgeest is van Rijkswaterstaat. Vraag is of het beheer bij de gemeente 
Bergen op Zoom of de gemeente Woensdrecht ligt. Dit wordt nog uitgezocht.  
Er is een vraag ingekomen van een bedrijf aan het buurtcomité om te participeren bij de 
visie buitengebied. Als buurtcomité behartigen we geen individuele belangen. Jac neemt 
contact op met ze.  
Een bewoner heeft gevraagd of het buurtcomité gesproken heeft over de drukte op de 
Heimolen bij de toenemende files op de A58/A4. Dit is bekend bij ons. Gerard neemt contact 
op met de gemeente en met de bewoner. Bij de rondgang met de wethouder wordt dit punt 
ook meegenomen.  
Herman geeft aan dat bewoners een overleg hebben gehouden met de gemeente over de 
wateroverlast bij de Bremstraat. Gemeente gaat bekijken welke woningen zijn aangesloten 
op vuilwaterriool. Herman vraagt of hij dit tijdens rondgang met de wethouder moet  
inbrengen. Deze rondgang gaat alleen over verkeersmaatregelen. Dit moeten bewoners zelf 
oppakken, dus niet inbrengen. 
Stefan geeft aan dat er wateroverlast is aan de Nieuwebaan. Waterschap weet niet wat ze 
eraan moeten doen, maar ze pakken het wel op. Weet dat dit speelt.  
Chris geeft aan dat in het vorige verslag staat dat de bekabeling voormalig PNEM-station 
geagendeerd zou worden. Dit is niet gebeurd en is wat hem betreft ook niet nodig. Hij heeft 
alleen aangegeven dat er plannen zijn voor een tweede hoogspanningsstation, naast het 
huidige station. Voorlopig voldoende om te weten.  
 

9. Actielijst 
Lijst is aangepast. 
 

10. Vaststelling volgende vergadering 
Volgend overleg 8 juli aanstaande. 
 

11. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering. 


